

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁1/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
301A	CG2UA332E	304A	ML2UC160D	307A	ML2UC009D	310A	CT2UC196E	313A	RC2UA727D
301B	ML2UC369E	304B	CT2UC144D	307B	CT2UC449D	310B	CG2UA344D	313B	ML2UC129E
301C	CT2UC471D	304C	RC2UA694D	307C	CT2UC312D	310C	ML2UC118E	313C	CT2UC456D
302A	CT2UC328E	305A	RG2UA062D	308A	RC2UA712D	311A	ML2UC435E	314A	ML2UC331D
302B	ML2UC449E	305B	CT2UC150E	308B	ML2UC243D	311B	ML2UC209E	314B	ML2UC557D
302C	CT2UC151D	305C	CT2UC232D	308C	ML2UC393D	311C	CT2UC627D	314C	CT2UC507E
303A	RC2UA744E	306A	ML2UC413D	309A	ML2UC032D	312A	CT2UC481E	315A	RC2UA785D
303B	ML2UC457D	306B	ML2UC387D	309B	CT2UC543E	312B	ML2UC320D	315B	ML2UC082D
303C	CT2UC584E	306C	CT2UC319D	309C	ML2UC172E	312C	CT2UC572D	315C	ML2UC223D

Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

87471585.2



**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁2/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
316A	RC2UA658E	319A	CT2UC059E	322A	CT2UC526E	325A	CT2UC545E	328A	CT2UC614E
316B	ML2UC247E	319B	CT2UC073D	322B	CT2UC105E	325B	RC2UA659E	328B	ML2UC075D
316C	CT2UC410D	319C	RC2UA707E	322C	CT2UC165E	325C	CT2UC238D	328C	ML2UC440E
317A	CG2UA368E	320A	CT2UC175E	323A	CT2UC053E	326A	ML2UC424E	329A	CT2UC127D
317B	CT2UC492D	320B	RC2UA645D	323B	ML2UC388D	326B	RC2UA802E	329B	ML2UC005Y
317C	RG2UA050E	320C	ML2UC335D	323C	ML2UC405D	326C	ML2UC081E	329C	ML2UC432E
318A	CG2UA364E	321A	CG2UA338D	324A	CT2UC055E	327A	CT2UC402E	330A	CT2UC574D
318B	CT2UC377D	321B	CT2UC213D	324B	RC2UA668D	327B	ML2UC227D	330B	CT2UC350D
318C	ML2UC023E	321C	RC2UA685D	324C	CG2UA357E	327C	ML2UC409D	330C	RC2UA773D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁3/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
331A	CT2UC068D	334A	RC2UA737D	337A	ML2UC092D	340A	CT2UC426D	343A	CT2UC263D
331B	CG2UA331E	334B	CT2UC083D	337B	CT2UC154D	340B	ML2UC103E	343B	RC2UA742E
331C	ML2UC286Y	334C	CT2UC302E	337C	ML2UC142E	340C	CT2UC157E	343C	ML2UC444E
332A	ML2UC460D	335A	CT2UC113E	338A	RC2UA706D	341A	ML2UC258D	344A	ML2UC510D
332B	CT2UC398D	335B	HK2UA205E	338B	CT2UC599Z	341B	CT2UC616E	344B	ML2UC110E
332C	ML2UC064E	335C	CT2UC518E	338C	ML2UC045E	341C	CT2UC057E	344C	HK2UA195E
333A	RC2UA803E	336A	ML2UC427D	339A	ML2UC317Y	342A	CT2UC592E	345A	CT2UC152E
333B	CT2UC342D	336B	CT2UC218E	339B	CT2UC455E	342B	ML2UC420D	345B	CG2UA370E
333C	ML2UC030D	336C	ML2UC077D	339C	ML2UC556D	342C	ML2UC100E	345C	RG2UA063D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁4/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
346A	ML2UC511E	349A	HK2UA201D	352A	CT2UC487E	355A	ML2UC035E	358A	CG2UA403E
346B	ML2UC131E	349B	RC2UA751E	352B	CT2UC219D	355B	RC2UA797E	358B	CG2UA343E
346C	ML2UC178E	349C	CT2UC421E	352C	ML2UC173E	355C	CG2UA371D	358C	RC2UA770D
347A	CT2UC173E	350A	ML2UC535E	353A	CT2UC338D	356A	HK2UA180D	359A	RC2UA648E
347B	ML2UC182D	350B	CT2UC382D	353B	CT2UC291E	356B	ML2UC193E	359B	ML2UC327D
347C	CT2UC080E	350C	ML2UC150E	353C	CT2UC142D	356C	ML2UC512E	359C	RC2UA717D
348A	CT2UC559D	351A	RC2UA636E	354A	CT2UC466E	357A	RC2UA655D	360A	RC2UA768Z
348B	RA2UA048D	351B	ML2UC333E	354B	ML2UC361E	357B	CT2UC247D	360B	HK2UA214D
348C	ML2UC348D	351C	RC2UA722E	354C	HK2UA179D	357C	CG2UA379E	360C	CT2UC210D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁5/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
361A	RA2UA056D	364A	ML2UC224D	367A	CT2UC233D	370A	CT2UC275E	373A	CT2UC517D
361B	ML2UC495E	364B	CT2UC093D	367B	CG2UA355E	370B	ML2UC202E	373B	CG2UA345E
361C	ML2UC309E	364C	CT2UC479D	367C	ML2UC061D	370C	CT2UC300E	373C	ML2UC537D
362A	ML2UC165D	365A	CT2UC460E	368A	ML2UC429E	371A	ML2UC175E	374A	ML2UC386E
362B	CT2UC251D	365B	RA2UA053D	368B	HK2UA207D	371B	ML2UC538D	374B	CT2UC158E
362C	ML2UC213D	365C	CT2UC524E	368C	HK2UA219E	371C	ML2UC260D	374C	HK2UA186D
363A	RC2UA757E	366A	RC2UA720Z	369A	CT2UC357D	372A	ML2UC254D	375A	CT2UC096E
363B	CT2UC227E	366B	CT2UC143D	369B	ML2UC050E	372B	ML2UC363E	375B	CT2UC204E
363C	CT2UC440E	366C	CT2UC468D	369C	CG2UA372E	372C	CT2UC170E	375C	ML2UC315E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁6/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
376A	CG2UA386D	379A	CT2UC612D	382A	ML2UC419D	385A	ML2UC308E	388A	ML2UC232E
376B	CT2UC203E	379B	ML2UC281D	382B	RC2UA775D	385B	ML2UC251E	388B	RG2UA055D
376C	ML2UC180D	379C	CT2UC436D	382C	CG2UA349E	385C	CT2UC640E	388C	CT2UC408E
377A	CT2UC166E	380A	CG2UA374D	383A	ML2UC126E	386A	ML2UC456D	389A	ML2UC345E
377B	RC2UA790E	380B	CT2UC222E	383B	CG2UA299E	386B	CT2UC502D	389B	ML2UC072D
377C	RG2UA057E	380C	ML2UC074D	383C	ML2UC234D	386C	CT2UC644D	389C	CT2UC631E
378A	CT2UC325E	381A	ML2UC002E	384A	ML2UC358E	387A	ML2UC148D	390A	ML2UC027D
378B	HK2UA192Z	381B	ML2UC553E	384B	ML2UC525E	387B	RC2UA678D	390B	HK2UA193E
378C	ML2UC529D	381C	ML2UC051D	384C	CT2UC433D	387C	ML2UC101D	390C	CT2UC472E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁7/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
391A	ML2UC107E	394A	CT2UC375E	397A	RC2UA670E	400A	CT2UC356E	403A	CT2UC362D
391B	CG2UA369E	394B	CT2UC387D	397B	ML2UC504E	400B	ML2UC278D	403B	RC2UA665E
391C	ML2UC121D	394C	ML2UC025D	397C	HK2UA211D	400C	CT2UC619D	403C	CG2UA327E
392A	ML2UC235D	395A	CT2UC140D	398A	HK2UA191D	401A	CT2UC407D	404A	CG2UA312E
392B	CT2UC639D	395B	ML2UC078D	398B	ML2UC071D	401B	CT2UC450E	404B	CT2UC500D
392C	CG2UA320E	395C	ML2UC070E	398C	ML2UC542E	401C	CT2UC086E	404C	ML2UC296D
393A	ML2UC208D	396A	CT2UC474D	399A	RC2UA809E	402A	CT2UC415D	405A	ML2UC313D
393B	CT2UC131E	396B	CG2UA326E	399B	ML2UC274E	402B	CG2UA399D	405B	ML2UC483Z
393C	RC2UA681E	396C	CT2UC486D	399C	CT2UC391D	402C	CG2UA329D	405C	CT2UC193E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁8/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
406A	ML2UC111E	409A	CT2UC642D	412A	CT2UC597D	415A	CT2UC149E	418A	RG2UA041D
406B	CT2UC209D	409B	CT2UC272D	412B	CT2UC568E	415B	CT2UC532D	418B	ML2UC442D
406C	ML2UC037E	409C	RC2UA711D	412C	CT2UC484E	415C	CT2UC189E	418C	CT2UC243D
407A	CG2UA340E	410A	ML2UC285E	413A	ML2UC034E	416A	CT2UC116E	419A	CT2UC061E
407B	ML2UC318D	410B	ML2UC153E	413B	ML2UC289E	416B	ML2UC080D	419B	CT2UC596E
407C	HK2UA217D	410C	HK2UA181D	413C	RC2UA741D	416C	CT2UC303E	419C	CT2UC305E
408A	CT2UC256D	411A	ML2UC430E	414A	ML2UC404D	417A	CT2UC412E	420A	ML2UC152D
408B	CT2UC194D	411B	CT2UC529E	414B	ML2UC306E	417B	CT2UC265D	420B	ML2UC312D
408C	CT2UC503D	411C	CT2UC208D	414C	CT2UC337E	417C	CT2UC259E	420C	CT2UC063E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁9/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
421A	ML2UC181E	424A	ML2UC029E	427A	CT2UC561E	430A	ML2UC156D	433A	ML2UC073E
421B	CT2UC161E	424B	ML2UC408E	427B	CT2UC494E	430B	CT2UC282E	433B	CT2UC385E
421C	CT2UC520D	424C	CT2UC564D	427C	CT2UC366D	430C	RC2UA791E	433C	ML2UC530E
422A	ML2UC128E	425A	RC2UA801D	428A	CT2UC129E	431A	CT2UC643D	434A	ML2UC316E
422B	ML2UC350E	425B	ML2UC437Y	428B	CT2UC184E	431B	ML2UC346E	434B	ML2UC552E
422C	ML2UC106D	425C	CG2UA367D	428C	CT2UC290E	431C	ML2UC184D	434C	ML2UC214E
423A	ML2UC195E	426A	CT2UC458D	429A	CT2UC580D	432A	CT2UC490D	435A	ML2UC139D
423B	ML2UC389D	426B	ML2UC233D	429B	RC2UA760E	432B	ML2UC414E	435B	ML2UC506E
423C	CT2UC280D	426C	CT2UC169E	429C	CT2UC497D	432C	CT2UC429D	435C	ML2UC445D

Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。



**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁10/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
436A	ML2UC245D	439A	ML2UC190D	442A	RC2UA754E	445A	RG2UA043E	448A	CT2UC134D
436B	CT2UC647E	439B	CT2UC610E	442B	RC2UA777E	445B	CT2UC535E	448B	CG2UA341E
436C	RG2UA040D	439C	ML2UC276D	442C	RC2UA732E	445C	CT2UC115E	448C	RC2UA784D
437A	CT2UC304D	440A	CT2UC076E	443A	ML2UC307D	446A	ML2UC019D	449A	CT2UC064E
437B	ML2UC380E	440B	ML2UC007E	443B	ML2UC481E	446B	ML2UC451D	449B	ML2UC273E
437C	CT2UC414D	440C	HK2UA212D	443C	ML2UC046D	446C	CG2UA334D	449C	RC2UA705D
438A	ML2UC395E	441A	RC2UA697D	444A	ML2UC115E	447A	RG2UA068E	450A	ML2UC407E
438B	CT2UC139E	441B	ML2UC217D	444B	ML2UC394D	447B	ML2UC490D	450B	CT2UC451E
438C	RC2UA758D	441C	ML2UC040E	444C	ML2UC507E	447C	ML2UC356D	450C	RC2UA778D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁11/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
451A	ML2UC549D	454A	ML2UC381D	457A	CT2UC411E	460A	CT2UC339D	463A	CT2UC060E
451B	CT2UC430E	454B	CT2UC552D	457B	CT2UC637D	460B	CT2UC216E	463B	RA2UA050E
451C	ML2UC284E	454C	CT2UC630E	457C	CT2UC419E	460C	CG2UA354E	463C	ML2UC145E
452A	CG2UA397D	455A	CT2UC111E	458A	CT2UC389E	461A	CT2UC221D	464A	CT2UC485E
452B	RC2UA673D	455B	ML2UC004D	458B	CT2UC578E	461B	CG2UA376E	464B	RC2UA771D
452C	ML2UC076D	455C	CT2UC558D	458C	CT2UC504D	461C	ML2UC344E	464C	CT2UC541D
453A	CT2UC498Z	456A	CT2UC162D	459A	ML2UC199E	462A	ML2UC220E	465A	RC2UA718E
453B	ML2UC210Y	456B	RG2UA066D	459B	ML2UC302E	462B	CT2UC183E	465B	CT2UC571D
453C	RC2UA686E	456C	ML2UC421D	459C	CG2UA389D	462C	RG2UA054D	465C	ML2UC544E

Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。



Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁12/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
466A	ML2UC359D	469A	CG2UA365E	472A	ML2UC338D	475A	CT2UC252D	478A	HK2UA223D
466B	ML2UC468D	469B	CT2UC595D	472B	ML2UC514E	475B	RG2UA049D	478B	ML2UC191D
466C	CG2UA351D	469C	CT2UC228D	472C	ML2UC469E	475C	CT2UC178D	478C	CT2UC313D
467A	ML2UC240E	470A	ML2UC541E	473A	ML2UC371E	476A	ML2UC174D	479A	CT2UC260E
467B	CT2UC288E	470B	CT2UC478Y	473B	ML2UC252E	476B	CT2UC125E	479B	ML2UC041D
467C	CT2UC365E	470C	ML2UC094D	473C	HK2UA222D	476C	HK2UA227D	479C	RC2UA669E
468A	ML2UC112D	471A	ML2UC241E	474A	CT2UC477D	477A	CT2UC176D	480A	CT2UC186D
468B	CT2UC268E	471B	ML2UC558D	474B	CT2UC632D	477B	RC2UA724E	480B	CT2UC605E
468C	CT2UC324D	471C	CT2UC278D	474C	ML2UC143Y	477C	ML2UC517D	480C	ML2UC433E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁13/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
481A	HK2UA218D	484A	CT2UC648Y	487A	RC2UA781D	490A	ML2UC540D	493A	CT2UC089E
481B	CT2UC384E	484B	CT2UC293E	487B	RC2UA766E	490B	CT2UC267D	493B	ML2UC503E
481C	ML2UC515E	484C	RC2UA660E	487C	CT2UC241E	490C	CT2UC095D	493C	ML2UC519D
482A	RC2UA666E	485A	ML2UC305E	488A	CT2UC428E	491A	RG2UA064E	494A	CT2UC239E
482B	CT2UC634D	485B	CT2UC264E	488B	RC2UA661D	491B	ML2UC526E	494B	CG2UA300D
482C	ML2UC486D	485C	CG2UA362E	488C	HK2UA229D	491C	CT2UC071D	494C	CG2UA360D
483A	CT2UC253D	486A	ML2UC057D	489A	CT2UC591Z	492A	CT2UC279D	495A	CG2UA391E
483B	CT2UC284D	486B	CT2UC074D	489B	CT2UC553D	492B	CT2UC206E	495B	HK2UA202E
483C	ML2UC268E	486C	ML2UC399E	489C	ML2UC187D	492C	CT2UC202E	495C	RC2UA716D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁14/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
496A	CT2UC182E	499A	ML2UC523E	502A	ML2UC038D	505A	HK2UA226E	508A	CG2UA396D
496B	ML2UC253D	499B	CT2UC145E	502B	ML2UC020D	505B	ML2UC332E	508B	ML2UC091D
496C	CT2UC250D	499C	ML2UC551Z	502C	CT2UC447D	505C	ML2UC531D	508C	CT2UC523D
497A	ML2UC149E	500A	CT2UC501D	503A	CT2UC314Y	506A	CT2UC480E	509A	RC2UA651D
497B	ML2UC016D	500B	ML2UC455D	503B	ML2UC461D	506B	CG2UA377E	509B	CT2UC297E
497C	CT2UC163D	500C	HK2UA197E	503C	CT2UC602D	506C	ML2UC373E	509C	CT2UC585D
498A	CT2UC515E	501A	CT2UC153E	504A	CT2UC346D	507A	ML2UC024D	510A	CT2UC344E
498B	ML2UC086D	501B	RC2UA806D	504B	ML2UC090D	507B	RC2UA696E	510B	CT2UC463D
498C	CG2UA333D	501C	CT2UC244Z	504C	ML2UC036E	507C	CT2UC181D	510C	CG2UA348E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 7:00 p.m. to 7:10 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：7:00 p.m.至 7:10 p.m.

Page 頁15/15

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
511A	CG2UA336D								
511B	ML2UC520D								
511C	RG2UA065D								
512A	CT2UC069E								
512B	CT2UC641D								
512C	ML1UB773D								



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。